
第一图书网, tushu007.com
<<英语时尚话题TOP50>>

图书基本信息

书名：<<英语时尚话题TOP50>>

13位ISBN编号：9787894812377

10位ISBN编号：7894812374

出版时间：2009-2

出版时间：山东电子音像

作者：谭晓东 编

页数：106

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<英语时尚话题TOP50>>

内容概要

　　《时尚我最IN》精选和当今时尚潮人生活中的“驴友出游”，“手机文化”，“美容瘦身”，
等10个热门话题，涵盖主流时尚文化；“热点透视”“流行语20句”“词汇便利贴”“经典对话”“
辩论堂”“全景悦读”6个栏目，让读者在轻松地阅读中了解新鲜话题，并且学会怎样用英语表达，
突破口语交流的障碍，同时攻陷英语和时尚2个领域。
　　你不可不知的最in，最炫英语流行新话题，内容新颖，符合潮流，贴近社会主流文化。
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我们就是爱挑战极限我们的悦读谁都有“美”的权利手机——不能没有你晒晒你的心情“驴友”闯天
下美丽俏佳人减肥新时尚穿出个性爱车一族
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章节摘录

　　I think pursuing fashion is nothing more than a waste of time and money. Many women squander （浪费，
乱花）vast sums of money each year to replace clothes that have hardly been worn.　　Although first
impressions are important in our daily life, they can be changed by further communication. Therefore, the most
important thing for us to pursue （追求） is inner quality rather than fashionable clothes.　　Every woman
wants to show her best, and its rare that one is completely happy about her body. If you feel uncomfortable about
your weight, dressing to look slim will be important. The following three tips can make your dream come true:　
　Wear the right size　　Wear clothes that fit your figure （身材） , not clothes that draw attention to the wrong
places. If clothes are too tight, all the bulges, or any other flaw you may have will show through. If clothes are too
big, they add bulk and can make you look heavier than you actually are.
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编辑推荐

　　爱美丽、爱炫耀、爱游玩、爱挑战、爱感动⋯⋯这才是时尚达人的态度。
你，行吗？
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